

DOI: 10.18572/2071-1166-2020-11-67-69

Вопросы разграничения административной ответственности, предусмотренной ч. 2 ст. 6.3, ст. 20.6.1 КоАП РФ и ст. 3.18.1 КоАП Москвы, в связи с распространением новой коронавирусной инфекции (часть 2)*

Панкова Ольга Викторовна,

доцент кафедры административного права и процесса

Московского государственного юридического университета имени О.Е. Кутафина (МГЮА),

кандидат юридических наук, доцент

123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, д. 9

E-mail: msal@msal.ru

В статье анализируются сложные вопросы, связанные с квалификацией административных правонарушений, предусмотренных ч. 2 ст. 6.3, ст. 20.6.1 КоАП РФ и ст. 3.18.1 КоАП Москвы. Определенное внимание уделено также процессуальным аспектам применения административной ответственности, установленной в ч. 4 ст. 3.18.1 КоАП Москвы.

Ключевые слова: административное правонарушение, административная ответственность, квалификация, административно-деликтное законодательство, разграничение компетенции, сфера совместного ведения.

Issues of Demarcation of the Administrative Liability Stipulated by Part 2 Clause 6.3 Article 20.6.1 of the Code of Administrative Offenses of the Russian Federation and Article 3.18.1 of the Code of Administrative Offenses of Moscow in View of the Distribution of the New Coronavirus Infection (part 2)

Pankova Olga V.

Associate Professor of the Department of Administrative Law and Procedure

of the Kutafin Moscow State Law University (MSAL)

PhD (Law), Associate Professor

The article analyzes complex issues related to the qualification of administrative offenses under part 2 of article 6.3, article 20.6.1 of the administrative Code of the Russian Federation and article 3.18.1 of the administrative Code of Moscow. Some attention is also paid to the procedural aspects of applying administrative liability established in part 4 of article 3.18.1 of the administrative Code of Moscow.

Keywords: administrative offense, administrative responsibility, qualification, administrative and tort legislation, division of competence, joint jurisdiction.

* Часть I опубликована в № 7. С. 67-72.